
Referat af møde i IMADAs Undervisningsudvalg  

Fredag, den 26. februar 2021 kl. 10.15-12.00 

 

Deltagere: Hans Christian Petersen (HCP), Luís Cruz-Filipe (LC), Anders Yeo (AY), Achim Schroll 
(AS), Arthur Zimek (AZ), Jing Qin (JQ), Kristian Debrabant (KD), Wojciech Szymanski (WS),  Peter 
Schneider-Kamp (PSK), Daniel Rothborg Gregersen (DRG), 
 
Afbud: Daniel Merkle (DM), Yuri Goegebuer (YG), Camilla Dyrh-Jahns (CDJ), Caroline Thingholm 
Thorarinsson (CTT), Magnus Berg Pedersen (MBP), Casper Asbjørn Eriksen (CAE) 
Referent: Inge Huus (IH) 
 

 
 

1. Godkendelse af dagsorden og referat fra mødet den 29. januar 2021 

Dagsorden og referat blev godkendt. 

 

Opfølgning på referat: 

CAE vil gerne stille op som næstformand for udvalget. Han er desværre forhindret i at 

deltage i møderne frem til sommeren grundet undervisning.  

HCP bad de studerende finde en vikar for CAE. 

 

2. Nyt fra Uddannelsesudvalget 

Der har været afholdt møde i Uddannelsesudvalget, hvor hovedemnet var strategi for  

hvilke kompetencer de skal opnå gennem deres uddannelse. Strategien strækker sig over 

5 år. 

Der er sendt mail ud til de uddannelsesansvarlige med blanketter, der skal udfyldes for 

de enkelte uddannelser. 

HCP gennemgik en bruttoliste over, hvilke kompetencer de studerende forventes at 

opnå. 

Af listen fremgår bl.a. kompetencebevidsthed, innovation og selvledelse. Listen skal også 

indeholde bløde kompetencer. 

Nøgleordene er fundet frem gennem en undersøgelse blandt de studerende samt input 

fra undervisere og aftagerpanel. 

LCF rundsender forslag til udfyldelse af blanketterne 

 

AS bemærkede, at der er forskel på, hvor mange timer de studerende angiver at de 

studerer i den interne undersøgelse og i undersøgelsen fra ministeriet. 

Problematikken blev drøftet. 

 

 

 



3. Nyt fra studienævnet 

Studienævnet har drøftet de akademiske overbygningsuddannelser på biologi og kemi. 

De har gennemgået kursusbeskrivelserne, og disse skulle nu alle være tilrettet. 

 

Der er sendt et udkast til en officiel meddelelse om ytringsfrihed i høring.  

HCP så gerne, at hvis de studerende har denne ret, skal det så også fremgår af 

meddelelsen.  

Der skal også tages stilling til, hvordan sikre vi, at alle kan sige deres mening uden at 

komme i problemer. Det er foreslået at et uvildigt udvalg som skal tage sig af disse sager. 

 

Studienævnet modtager flere klager over de beslutninger de træffer i studentersager. 

Klagerne kommer fra flere forskellige studieretninger. Indtil nu har ministeriet givet 

studienævnet medhold i alle sagerne. 

 

4. Corona-situationen 

Der fremkom intet til punktet. 

 
5. Kursusevalueringer 

Handlingsplaner for følgende kurser blev behandlet: 

 

DM548 Godkendt 

DS807 Godkendt med bemærkning vedr. øvelsestimer 

DS809 Godkendt 

MM505 Godkendt 

1. semester evaluering matematik (MM536, MM537, MM551) Godkendt 

MM554 Godkendt 

MM855 Godkendt 

 

Der er ikke udarbejdet evalueringer/handleplaner til følgende kurser pga. få 

studerende/besvarelser:  

 

DM864, DS822, MM553, MM851, MM856, MM854 og MM107 

 

Det blev drøftet, om der kunne ansættes TA’ere til kandidatkurser, og konklusionen var, 

at Martin Svensson skulle spørges i de enkelte tilfælde.  

 

6. Eventuelt 

Der fremkom intet til punktet. 


